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Protokół Nr XI/2015
z obrad sesji Rady Gminy Rokietnica
odbytej w dniu 9 listopada 2015 roku

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości .
Obrady XI zwyczajnej sesji Rady Gminy Rokietnica rozpoczęły się o godz. 1015.

Otworzył je i prowadził Przewodniczący Rady Gminy pan Jerzy Kondrat, który
powitał radnych i gości uczestniczących w obradach sesji w osobach:
Bożena Gmyrek - Wójt Gminy Rokietnica
Magdalena Skupień - Jurkiewicz - Skarbnik Gminy
Władysław Skupień - Sekretarz Gminy
Wacław Kijanka - sołtys Czelatyce
Lista obecności gości stanowi zał. nr 1do protokołu

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.
Stan osobowy Rady Gminy liczy 15 radnych.
W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych.
Lista obecności radnych stanowi zał. nr 2 do protokołu.

Ad. 3. Zatwierdzenie protokołu z obrad sesji odbytej w dniu 26.10.2015 rok.
Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych, przeciw - O,

~ wstrzymujących się - O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji został przyjęty
jednogłośnie.

Ad. 4. Przedstawienie porządku obrad, rozpatrzenie wniosków IŃ sprawie
ewentualnych zmian w porządku obrad.
Porządek obrad sesji przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.
3. Zatwierdzenie protokołu z sesji odbytej w dniu 26.10.2015 r.
4. Przedstawienie porządku obrad, rozpatrzenie wniosków w sprawie

ewentualnych zmian w porządku obrad.
5. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI11/264/2014 w sprawie
trybu udzielania i rozliczania dotacji na prowadzenie niepublicznych
przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu
prowadzenia kontroli wykorzystania udzielonej dotacji.

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny żyta dla celów podatku
rolnego na 2016 rok.

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od'
nieruchomości.

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków
transportowych na terenie gminy Rokietnica.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru informacji i deklaracji podatkowych.
11. Zapytania i wolne wnioski.
12. Zakończenie obrad sesji.
Do przedstawionego porządku obrad Przewodniczący Rady zgłosił 2 wnioski:
pierwszy wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały
w sprawie wprowadzenia zmiany w uchwale Nr X/40/2015 w sprawie
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarosławskiemu,
drugi wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w
sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.
Wyjaśnienia dotyczące celowości wprowadzenia do porządku obrad sesji tych 2
projektów uchwał przedstawiła Wójt Gminy pani Bożena Gmyrek.
Każdy ze zgłoszonych wniosków został przegłosowany oddzielnie i przyjęty do
realizacji przez Radę jednogłośnie jako punkt 11 i 12 porządku obrad.
Pozostałe punkty porządku obrad zostały przesunięte o 2.
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad po
wprowadzeniu zmian, który został przyjęty do realizacji jednogłośnie.

Ad. 5. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie miedzy sesjami.
Wójt Gminy pani Bożena Gmyrek stwierdziła, że okres od ostatniej sesji jest
bardzo krótki nie mniej jednak kilka zadań zostało wykonanych i tak:
- wszystkie trzy komisje odbyły posiedzenia, na których między lnnvrnl
omówiono i zatwierdzono projekty uchwał dotyczące wysokości podatków na
2016 rok,
- zakupiono blachę w celu wymiany pokrycia dachu na sklepie w Czelatycach,
- wykonano nowa balustradę na schodach w budynku Urzędu Gminy,
- pomalowano cztery klasy w szkole podstawowej w Czelatycach r do
pomalowania pozostało jeszcze dwie,
- zakupiono meble do szkoły w Czelatycach,



- ogłoszono kolejne zapytanie ofertowe na zimowe utrzymanie dróg dla sołectw
Tapin, Rokietnica i Wola, Czelatyce i Tuligłowy maja już wykonawcę tego
zadania,
- zakończono remont drogi "na hektary" z udziałem środków pochodzących z
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych,
- zakupiono część żużlu do posypywania dróg w Czelatycach, Rokietnicy i Woli,
- zamówiono znaki drogowe dla oznakowania dróg gminnych,
- wystosowano pismo do Powiatowego Zarządu Dróg o usuniecie gałęzi
zwisających nad drogami powiatowymi,
- zakupiono materiały eksploatacyjne do koparko - ładowarki, wymieniono w
niej oleje i filtry,
- do Powiatowego Zarządu Dróg w Jarosławiu wystosowano pismo o wydanie
warunków technicznych na wykonanie projektów chodników przy drogach
powiatowych na terenie gminy Rokietnica,
- podpisano umowy najmu pomieszczeń pod gabinety stomatologiczne w
Zespole Szkół i Centrum Rehabilitacji w Rokietnicy, najemcy będą uiszczać
czynsz, podatek i opłacać media,
- ułożono korytka i kratownice przy drodze do p. Zawadzkiego wTuligłowach,
- zachodzi konieczność zamontowania oświetlenia na parkingu przy cmentarzu,
dlatego w tym kierunku będą czynione starania, aby to świetlenie zamontować,
- usunięto awarie na wodociągu gminnym w Czelatycach i Woli,
- uległ awarii układ sterowania na pompowni wody w Rokietnicy Woli, został
zamówiony nowy,
- dokonano przeglądu studni redukcyjnych na sieci wodociągowej w Rokietnicy i
Tuligłowach,
- wszczęte zostały postępowania administracyjne w sprawie wydania decyzji
zezwalających na wycinkę drzew,
- przyjmowane są korekty deklaracji na opłaty za wywóz odpadów
komunalnych ponieważ każdy ma obowiązek zgłaszaćwszelkie zmiany o ilości
osób w gospodarstwie domowym, stąd prośba do radnych i sołtysów aby
informować mieszkańców o tym fakcie,
- na dzień dzisiejszy zaległości za wywóz odpadów komunalnych wynoszą
ponad 16 tys. zł, w związku z tym sprawy ich egzekucji będą kierowane do
komornika,
- przygotowano do Wojewody zapotrzebowanie na wielkość areału pod
kontraktację maku -limit dla gminy Rokietnica wynosi 5 ha, prośba do radnych
i sołtysów o przekazanie informacji w swoich sołectwach na temat możliwości
kontraktacji maku,
- rozliczono zadanie związane z usuwaniem azbestu,



- zakupiono wyposażenie dla świetlic i zamówiono płótna do stołów
bilardowych,
- w dalszym ciągu prowadzone jest dożywianie w szkołach, którym objęte jest
130 dzieci,
- nawiązano współpracę ze Stowarzyszeniami Kobiet z Czelatyc i Rokietnicy w
zakresie programu żywnościowego FEAO.Stowarzyszenia te podpisały umowy
współpracy z Polskim Komitetem Pomocy Społecznej w zakresie tego
programu, natomiast pracownicy GOPSsporządzają skierowania dla osób, które
zostaną nim objęte. Wstępnie zaplanowano pomoc dla 400 osób z terenu
gminy w formie pakietów żywnościowych. Mieszkańcy Tuligłów i Czelatyc
odbierać je będą w Czelatycach, natomiast mieszkańcy Rokietnicy, Tapina i
Woli w Rokietnicy,
- przygotowywane są decyzje przyznające stypendia socjalne dla uczniów,
- wydano 18 decyzji zmieniających wymiar podatkowy na 2015 r. i wszczęto 15
postepowań w sprawie zmiany decyzji wymiarowej,
- w dniu 13 listopada br. czyli w piątek na terenie gminy Rokietnica odbędzie
się zapowiadany już wcześniej odcinek specjalny Samochodowego Rajdu Polski
- 2 Rajd Arłamów. Będzie on przebiegał przez trzy miejscowości tj. Tapin gdzie
będzie start wyścigu, Rokietnica i Wola - meta. Trasa rajdu na terenie gminy
została skrócona o ponad 4 km. Do prac koordynacyjnych upoważniony jest
Sekretarz Gminy, natomiast od strony organizatorów wytypowane jest 91 osób,
które mają czuwać nad bezpieczeństwem widzów na całej trasie wyścigu.
Sekretarz Gminy przedstawił w skrócie zakres działań związanych z organizacją
odcinka specjalnego 2 Rajdu ARŁAMÓW zorganizowanego na terenie gminy
Rokietnica.
Całość przedsięwzięcia obrazuje zał. nr 3 do protokołu.

Ad. 6. Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLlII!264/2014 w
sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji na prowadzenieniepublicznych
przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu
prowadzenia kontroli wykorzystania udzielonej dotacji.
Projekt uchwały przedstawił kierownik GZEASpan Wiesław Karpiński.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.
Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw - O, wstrzymujących - o.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X1/43/2015 została podjęta
jednogłośnie i ogłosił 10-cio minutową przerwę w obradach.
Uchwała stanowi zał. nr 4 do protokołu.

Ad. 7. Podjecie uchwały w sprawie obniżenia średnie ceny żyta dla celów
podatku rolnego na 2016 rok
Projekt uchwały przedstawiła pani Teresa Zakrzacka.



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.
Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw O, wstrzymujących się - O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X1/44/2015 została podjęta
jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 5 do protokołu.

Ad. 8. Podjecie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości.
Projekt uchwały przedstawiła pani Teresa Zakrzacka.
Do przedstawionego projektu uchwały uwagi wnieśli:
Radny Edward Jakubas zwrócił uwagę na zapis paragrafu 1 ppk.1litera "c"
projektu uchwały, w którym mowa o organizacjach pożytku publicznego, radny
zwrócił się z pytaniem: czy podmioty, które mają umowę użyczenia jak np.
stadion czy stowarzyszenia, mają możliwość podmiotowego zwolnienia z
podatku.
Pani Teresa Zakrzacka stwierdziła, że nie ma zwolnień podmiotowych, Rada
możne jedynie wprowadzić zwolnienia przedmiotowe. Organizacje, które nie
korzystają ze zwolnień ustawowych są podatnikami, a organizacje pożytku
publicznego przy prowadzonej działalności gospodarczej korzystają ze stawek
preferencyjnych.
Radny Stanisław Drzymała zwrócił uwagę na zapis w literze "a" ppkt 2
paragrafu 1 projektu uchwały gdzie jest mowa o stawce 0,27 zł od 1 m2

powierzchni użytkowej w budynkach mieszkalnych i zadał pytanie: czy
mieszkańcy gminy będą płacić ten podatek.
Odpowiedzi udzieliła pani T. Zakrzacka stwierdzając, że ustawa z 2002 roku
zwalnia nas z płacenia tego podatku.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.
Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw - O, wstrzymujących się - O .
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X1/45/2015 została podjęta
jednogłośnie.
Uchwała stanowi załqcznik nr 6 do protokołu.

Ad. 9. Podjecie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków
transportowych na terenie gminy Rokietnica.
Projekt uchwały przedstawiła pani T. Zakrzacka.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.
Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw - O, wstrzymujących się - O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X1/46/2015 została podjęta
jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu.



Ad. 10. Podjecie uchwały w sprawie wzoru informacji i deklaracji
podatkowych.
Projekt uchwały przedstawiła pani T. Zakrzacka.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.
Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw - O, wstrzymujących się - O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X1/47/2015 została podjęta
jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu.

Ad. 11. Podjecie uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany w uchwale Nr
X/40/2015 Rady Gminy Rokietnica z dnia 26 października 2015 roku w
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarosławskiemu.
Projekt uchwały przedstawił pan Mariusz Mokrzyński.
Radny Edward Jakubas zwrócił uwagę na to, że tym projekcie uchwały nie ma
wpisanej kwoty dofinansowania.
Odpowiedzi udzielił pan M. Mokrzyński, który stwierdził, że wprowadzenie
zmiany do tej uchwały polega na zmianie nazwy zadania, natomiast kwota
dofinansowania pozostała taka sama.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.
Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw - O, wstrzymujących się - O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X1/48/2015 została podjęta
jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu.

Ad. 12. Podjecie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy
na 2015 rok.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy pani Magdalena Skupień-
Jurkiewicz.
Radny Edward Jakubas zwrócił się z prośbą do Komisji Rewizyjnej o
sprawdzenie wydatkowania środków finansowych w wysokości 43 tys. zł,
zawartych w piśmie Powiatowego Zarządu Dróg stanowiącego
załqcznik nr 10 do protokołu

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.
Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw - O, wstrzymujących się - O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X1/49/2015 została podjęta
jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 11do protokołu.



Ad. 13. Zapytania i wolne wnioski.
W wolnych wnioskach głos zabrali: Wójt Gminy nawiązała do interwencji w
sprawie poszerzenia i zabezpieczenia pobocza przy przejściu dla pieszych
naprzeciw Zespołu Szkół w Rokietnicy.
Pani Wójt stwierdziła, że zejście zostało wykonane, zachodzi konieczność
wykonania barierek z obydwu stron. Dyrektor WZD obiecał też, że położy tam
asfalt lub kostkę.
Radny Kazimierz Bała zwrócił uwagę na oznakowanie drogi, która prowadzi z
Czelatyc do Rudołowic, ponieważ nie wszyscy użytkownicy znają tą drogę,
szczególnie kierowcy zamiejscowi. Oznakowanie jej rozwiąże ten problem.

Ad. 14. Zakończenie obrad sesji.
W związku ze zrealizowaniem wszystkich punktów porządku obrad
Przewodniczący Rady Gminy pan Jerzy Kondrat o godz. 1140 zamknął obrady XI
zwyczajnej sesji Rady Gminy Rokietnica.

Protokoł~a :
MartcrKĆWil-lśka


